



Frankfurt am Main, 13 December 2023

LUPP + PARTNER ADVISED PERMIRA ON AN INVESTMENT IN GGW GROUP

Transaction law firm Lupp + Partner advised global private equity firm Permira as lead transaction counsel on its investment in GGW Group which was majority owned by private equity firm HgCapital.

GGW Group is one of the leading European insurance brokerage platforms for small and medium-sized enterprises. Founded by CEO Tobias Warweg GGW Group today comprises more than 50 brokerage companies. Closing of the transaction is subject to the usual approvals by the relevant authorities.

Frankfurt am Main, 13. Dezember 2023

LUPP + PARTNER HAT PERMIRA BEI EINER INVESTITION IN DIE GGW GROUP BERATEN

Die Transaktionskanzlei Lupp + Partner hat die globale Private-Equity-Gesellschaft Permira als Lead Transaction Counsel bei ihrer Beteiligung an der GGW Group beraten, die mehrheitlich im Besitz der Private-Equity-Gesellschaft HgCapital stand.

Die GGW Gruppe ist eine der führenden europäischen Versicherungsmaklerplattformen für kleine und mittelständische Unternehmen. Gegründet von CEO Tobias Warweg umfasst die GGW Gruppe heute mehr als 50 Maklerunternehmen. Der Vollzug der Transaktion steht unter dem Vorbehalt der üblichen Genehmigungen durch die zuständigen Behörden.